
Izvršni svet o izgubaših
Izvršni svet občinske skupščine je svojo

predzadnjo lansko sejo posvetil v celoti go-
spodarskim vprašanjem, razpoloženje pa ni
bilo ničkaj novoletno, saj so člani razpravlja-
li o treh organizacijah, v katerih je uveden
ukrep družbenega varstva in o organizaci-
jah, ki so v devetih mesecih poslovale z izgu-
bo. Zato je bila seja v Kovinski industriji na
Igu, kjer so po ugotovljeni izgubi v devetih
mesecih pričeli biti plat zvona. _ #

Kratko informacijo o ugotovitvah in skle-
pih izvršnega sveta začnimo pri izgubarjih,
med katerimi o KIG pišemo posebej: V SCT
TOZD Opekarne bodo poslovno leto 1984
tako kot prejšnje sicer zaključili z izgubo,
vendar se opekarnam vendarle obetajo lepši
časi. Kljub temu, da je bila lani praktično
vse leto proizvodnja zaustavljena, in da so v
SCT že razmišljali o opustitvi opečne proiz-
vodnje, je bila upoštevana pobuda izvršnega
sveta, da vendarle proučijo možnosti za po-
novno oživitev opekarstva. Ob upoštevanju
tržnih razmer so se v SCT TOZD Opekarne
odločili za naložbo, s katero bodo prešli na
novo tehnološko gorivo - plin, ki zagotavlja
zanesljivejšo proizvodnjo in manjše stroške
na enoto proizvoda, povečali pa bodq tudi
količinski obseg proizvodnje. Naložba je v
teku, delavci se bodo vrnili na delo - za
praznik dela!

Sanacijski program SGP Grosuplje TOZD
Gradbeni polizdelki ne nakazuje rešitve iz
težkega položaja za temeljno organizacijo,
ki ima sedež na Viču. K izgubi precej prispe--
vajo sistem internih cen v SGP Grosuplje,
objektivno težak položaj v gradbeništvu in
visoke podražitve materialov, vendar bodo
morali v tozdu nakazati odločnejše ukrepe
za izboljšanje položaja.

Do Zagrad TOZD Pleskoobloga je imela v
devetmesečju sicer najmanjšo izgubo, ven-
dar je zaradi neurejenih notranjih razmer
zbor združenega dela sprejel sklep o uvedbi
začasnega ukrepa družbenega varstva. Po

razpadu DO Zagrad je Pleskoobloga pred
dilemo - postati spet enovita delovna orga-
nizacija ali se združiti z OZD s področja
gradbenih oziroma zaključnih del v gradbe-
ništvu? Izvršni svet, ki dobro pozna razmere
v Pleskooblogi in številne probleme, s kate-
rimi se je dva ducata delavcev srečevalo v
obdobju poslovanja kot enovita delovna or-
ganizacija je ocenil, da je smotrnejša rešitev
združitev, ki bo delavcem zagotovila tudi
socialno varnost.

Ukrep družbenega varstvarpa je ta hip še v
dveh viških organizacijah, v obeh pa se bo
kot kaže uspešno iztekel konec aprila.

V Slovenijales Žičnici so zastavili korajžen

sanacijski program, tekoče poslovanje je po-
zitivno, posledica razreševanja starih napak
pa bo verjetno izguba ob sestavi zaključnega
računa. Prihodnost pa je ob predvideni ka-
drovski rešitvi vendarle svetla, saj se mora
Slovenijales Žičnica s svojim programom
spet uvrstiti med nosilke razvoja naše
občine.

V Pohištvu so dokaj hitro izboljšali organi-
zacijo dela in disciplino, dela imajo dovolj,
njihov osrednji probletn pa so proizvodrii
prostori. Lokacija v Rožni dolini je dokaj
neprimerna, zato se ozirajo po novih prosto-
rih in partnerju, ki bi jim pomagal pri nalož-
bi. Žal se pobuda Ars Inženiringa z zbora
združenega dela o tesnejšem sodelovanju ni
v celoti uresničila in bo za realizacijo prepo-
trebne naložbe Pohištva potrebnih še precej
naporov.


